
فرماندار مرودشت:

بانک ها با سختگیری های بیش از حد و فراقانونی، موجب نارضایتی 
مردم نشوند

نشست شورای هماهنگی بانک های عامل شهرستان مرودشت به ریاست ماشاالله حیدرزاده فرماندار این شهرستان  با محوریت مشارکت در 
اعطای تسهیلات روستایی برگزار شد.

به گزارش دریافتی روزنامه طلوع، حیدرزاده فرماندار مرودشت در سخنان خود ضمن اشاره به سختی نوع کار در بانک، همه کارکنان اداری 
بخصوص کارکنان بانکها را به حسن برخورد با مردم سفارش کرد ...                                                      ادامه در پایین صفحه 
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کازرون
آیین تودیع و معارفه مسئول عقیدتی 
سیاسی مرکز آموزش 07 کازرون 

برگزار شد
سرویس خبری/ علی گلچین: مراسم تودیع و معارفه مسئولان قدیم و جدید 
عقیدتی سیاسی مرکز آموزش 07 کازرون با حضور فرماندهان نظامی و 
بسیجیان و  امام جمعه،  دفتر  مسئول  ارگانها،  و  ادارات  مسئولین  انتظامی، 

کارکنان این مرکز برگزار شد.

طی  کازرون،   07 پادگان  فرمانده  جو  حقیقت  سرهنگ  مراسم  این  در 
سخنانی اظهار داشت: جایگاه عقیدتی سیاسی در یک پادگان، حکم قلب 
و  تعلیم  به  آن  ارزش  و  کند  کار  قوی  باید  همواره  دارد که  را  پادگان 
تربیتی است که سربازان آموزشی و پرسنل باید دوره ببینند، همچنین این 
مقام مسئول در گوشه ای از سخنان خود تقدیر و تشکر ویژه ای از یاسین 
راد مسئول پیشین عقیدتی سیاسی این مرکز نمود که در مدت سه سال، 

خدمات ارزشمندی به این شهرستان نموده است.
سپس سرهنگ شرفی فرمانده بسیج سپاه کازرون گفت: بر خود واجب 
خود  خدمت  مدت  طول  در  که  دلسوخته  خادم  این  زحمات  از  می دانم 
مذهبی  فرهنگی،  های  عرصه  در  چشمگیری  حضور  شهرستان،  این  در 
امور  نماینده عقیدتی سیاسی در  نمایم. سپس  تقدیر و تشکر  داشته،  و... 
روحانیون استان فارس در ارتش، ضمن تشکر از مسئولین قدیم و جدید 
عقیدتی این پادگان در طول سالهای گذشته تا کنون، طی سخنانی اظهار 
بپذیرد، همه جا  الهی را درست اجابت کند و  انسان دعوت  داشت: اگر 

مدینه فاضله خواهد شد.
حجت الاسلام دهداری، وحدت میان مسلمین را مهم ترین اصل خواند و 
خاطر نشان ساخت: متأسفانه عده ای در دنیا قصد دارند وحدت مسلمین را 
به هم بزنند، همان طور که می بینیم قتل، زورگیری، ظلم و ستم، کشتار 

زیاد شده است.
در پایان آیین تودیع و معارفه، از سوی عقیدتی سیاسی ارتش استان فارس، 
حجت الاسلام کیانی به سمت مسئول عقیدتی سیاسی مرکز آموزش 07 
کازرون معرفی شد و از زحمات یاسین راد با اهدای لوح سپاس و هدایایی 

تقدیر و تشکر به عمل آمد.
شایان ذکر است همچنین مراسم تجلیل از یاسین راد با حضور بسیجیان 

و خانواده های شهدا در ناحیه مقاومت بسیج سپاه کازرون برگزار شد.
بخشدار چنارشاهیجان:

برای منتفع شدن هر چه بهتر از برجام 
 باید با دیدگاهی مثبت به موضوع

 نگاه کرد
بخشدار چنارشاهیجان با اشاره به سالروز توافق هسته ای و دستاوردهای 
برجام اظهار کرد: با توجه به گذشت یک سال از امضای برجام و تنها شش 
ماه از اجرایی شدن آن و نظر به روند طولانی مراحل اداری و وسعت کار، 
برای احساس همه نتایج مثبت آن نیاز به زمان و فرصت بیشتری می باشد. 

ورود  ظالمانه،  های  تحریم  لغو  در  برجام  مهم  گام  همچنین  معصومی 
هیات های تجاری و اقتصادی مختلف از سراسر دنیا به ایران و مهیا شدن 
زمینه تجارت بدون تحریم برای تجار و تولیدکنندگان کشورمان را گویای 
این مطلب دانست و تاکید کرد: ما نیز باید در داخل کشور اقداماتی نظیر 
ایجاد رونق و  تولیدی و شهرک های صنعتی و  اندازی کارخانجات  راه 
همدلی بین مسئولین و مردم انجام داده تا بتوانیم با توجه به هموار بودن 
مسیر تجارت بین المللی پس از برجام چرخه تولید و اقتصاد کشورمان را 

به گردش در آوریم.
بخشدار چنارشاهیجان در ادامه افزود: برای منتفع شدن هر چه بهتر از برجام 
باید با دیدگاهی مثبت به موضوع نگاه کرد و با کاهش چالش های موجود 
در داخل کشور که گاهی اوقات باعث ایجاد یاس و ناامیدی در جامعه 
می شود و با تحلیل واقع گرایانه از توافق هسته ای و نتایج آن می توان به 

تقویت روحیه امید و نشاط در جامعه پرداخت.

کسب رتبه برتر المپیاد علمی متمرکز 
دانشجویان علوم پزشکی، توسط 
دانشجوی پزشکی واحد کازرون

دکترمختاری معاون علوم پزشکی واحدکازرون گفت :خانم طاهره ناصری 
دانشجوی پزشکی واحد کازرون به عنوان برگزیده نخستین المپیاد علمی 
متمرکز دانشجویان علوم پزشکی دانشگاه های آزاد اسلامی کشور معرفی 

شد و از وی تجلیل به عمل آمد.
 به گزارش خبرنگار خبرگزاری آنا، معاون علوم پزشکی واحد کازرون 

دانشجویان  متمرکز  علمی  المپیاد  نخستین  اختتامیه  مراسم  در  اظهارکرد: 
علوم پزشکی دانشگاه آزاد اسلامی که در واحد نجف آباد برگزار شد، 36 
نفر از بین 33۲نفر دانشجوی پزشکی و پیراپزشکی از واحدهای دانشگاه 
آنان  از  و  شدند  انتخاب  برگزیده  عنوان  به  کشور  سراسر  اسلامی  آزاد 

تجلیل به عمل آمد.
دانشجویان  متمرکز  علمی  المپیاد  نخستین  اختتامیه  افزود:مراسم  مختاری 
علوم پزشکی دانشگاه آزاد اسلامی با حضور دکتر سیدطه هاشمی، معاون 
دانشجویی و فرهنگی دانشگاه آزاد اسلامی پس از سه روز با حضور قریب 

به 400 دانشجو در واحد نجف آباد به کار خود پایان داد.
 معاون علوم پزشکی واحد کازرون گفت: درنخستین المپیاد علمی متمرکز 
به عنوان برگزیده  نفر  دانشجویان علوم پزشکی دانشگاه آزاد اسلامی36 
در چهار حیطه )فلسفه پزشکی، استدلال بالینی، تفکر علمی در علوم پایه 
و مدیریت نظام سلامت از واحدهای پزشکی تهران، یزد، شاهرود، اردبیل، 
اصفهان  ساری،  مشهد،  تهران،  دارویی  نجف آباد،علوم  تنکابن،  کازرون، 

)خوراسگان( و استهبان معرفی شدند و جوایزی به آنها اهدا شد.

لارستان
مدیرکل امداد فارس:

هفت درصد از جمعیت استان فارس 
زیر پوشش این نهاد قرار دارند 

  ارتقای نمایندگی کمیته امداد بخش  های بیرم و جویم به اداره

نماینده  فرماندار ویژه لارستان،  استاندار و  معاون  با حضور   در مراسمی 
مردم لارستان،خنج و گراش و مدیرکل کمیته امداد استان فارس، نمایندگی 
کمیته امداد در بخش های بیرم و جویم از توابع شهرستان لارستان به اداره 

ارتقا یافت.

به گزارش روابط عمومی فرمانداری ویژه لارستان،در مراسمی با حضور 
بخش های  در  امداد  نمایندگی کمیته  مردم،  مختلف  قشرهای  و  مسئولین 

بیرم و جویم از توابع شهرستان لارستان به اداره ارتقا یافت.
با  گراش  و  خنج  لارستان،  شهرستان های  مردم  نماینده  مراسم،  این  در 
تبریک این رخداد به مردم بخش های جویم و بیرم، اظهار داشت: می توان 
با اعطای تسهیلات، ایجاد اشتغال و فراهم آوری زمینه های تحصیل علمی 
و  توانمندسازی  به سوی  را  مددجویان  امداد،  کمیته  پوشش  زیر  افراد 

خودکفایی سوق داد و آنان را از زیرمجموعه کمیته امداد خارج کرد.
مدیرکل کمیته امداد استان فارس نیز در سخنانی بابیان اینکه هفت درصد 
از جمعیت استان فارس زیر پوشش این نهاد قرار دارند، گفت: در سال 
گذشته ۱07 میلیارد تومان در زمینه کمک هزینه معیشتی، ۹ میلیارد تومان 
کمک هزینه تهیه جهیزیه و همچنین ساخت ۵ هزار مسکن برای محرومان 

هزینه شده است.
و  محلات  در  نیکوکاری  مراکز  ایجاد  اهداف  از  یکی  بذرافشان،  محمد 
دانست و تصریح کرد:  مردم  به  مردم  فراهم سازی کمک های  را  شهرها 
اعتماد عمومی در  مورد  ارگان  به عنوان یک واسطه و یک  امداد  کمیته 
و  فرهنگی  اقتصادی،  خودکفایی  برای  تلاش  و  نیازمندان  به  پی کمک 
اعتقادی است. در پایان نیز حسن غلامی  به سمت سرپرست اداره کمیته 
امداد امام خمینی )ره(بیرم و احمد دری نیز به عنوان سرپرست کمیته امداد 

بخش جویم معرفی شد.

نی ریز 
کسب رتبه سوم نمایشنامه نویسی در 

 پرسش مهر، توسط یک
 شهروند نی ریزی 

سرویس شهرستان/ علیرضا مقدسی:  آمنه داوطلب از فرهنگیان نی ریزی 
رشته  در  جمهوری  ریاست  مهر  پرسش  مسابقات  دوره  شانزدهمین  در 

نمایشنامه نویسی به عنوان نفر سوم کشور شناخته شد .
مسعود اکبرزاده کارشناس فرهنگی هنری بیان داشت : »پس از حضور 
حدود ۱30 نفر از همکاران فرهنگی در شانزدهمین دوره مسابقات پرسش 
مهر ریاست جمهوری مرحله شهرستان که با موضوع »پس از تحریم ها 
این  از  بهترین وجه  به  باید  ما چیست وچگونه  پیش روی  فرصت های 
آمنه  خانم  جمله  از  مسابقه  این  منتخبین   ، ؟«  کنیم  استفاده  ها  فرصت 
داوطلب به مرحله استانی راه پیدا کرد که پس از داوری آثار تعداد ۱۵ 
هزار و 686 نفردر مرحله استانی و تعداد 6۲ اثر منتخب از استان فارس 
موفق به راهیابی به مرحله کشوری گردید. از بین آثار ارسالی از استان 
فارس ۹ اثر پس از بازبینی و داوری رتبه برتر کشور را کسب کردند 
که آمنه داوطلب موفق به کسب رتبه سوم کشوری پرسش مهر ریاست 
جمهوری در رشته نمایشنامه نویسی گردید و ایشان با حضور در همایش 
با  جاری  سال  تیرماه  و۲۹   ۲8 های  تاریخ  در  مهرکه  پرسش  کشوری 
حضور معاون رئیس جمهور ، وزیر امور خارجه و وزیر آموزش وپرورش 

درتهران برگزار گردید، هدیه خود را دریافت نمودند.«

اقلید
اتمام احداث و تجهیز درمانگاه بسیجیان 

شمال استان فارس 
درمانگاه  ساخت  پروژه  اقلید،  از  طلوع  روزنامه  دریافتی  گزارش  به 

تامین  موسسه  همکاری  با  که  فارس  استان  شمال  بسیجیان  شبانه روزی 
درمان بسیجیان کشور، خَیرین، مسئولان شهرستان اقلید و سپاه فجر فارس 
از سال ۱3۹۲ آغاز شده بود به پایان رسید. محمد حسین مسموعی مسئول 
پروژه دارالشفای امام هادی )ع( با بیان اینکه سی و چهار میلیارد و پانصد 
این  گفت:  است،  شده  هزینه  درمانگاه  این  ساخت  برای  ریال  میلیون 
درمانگاه با زیربنایی به مساحت هزار و ششصد مترمربع به صورت چهار 
طبقه احداث شده است، پروانه بهره برداری نیز از دانشگاه علوم پزشکی 
شیراز اخذ شده و به زودی پس از تکمیل کادر پزشکی، درمانگاه بسیجیان 
شمال فارس افتتاح خواهد شد. مسئول پروژه دارالشفای امام هادی )ع( با 
بیان اینکه این مرکز درمانی یکی از مجهزترین مراکز شمال استان فارس 
است، گفت: درمانگاه بسیجیان دارای دستگاه اکو و تست ضربان قلب، 
اورژانس،  بخش  فیزیوتراپی،  کامل  تجهیزات  دندانپزشکی،  یونیت  چهار 
تجهیزات  نیز  نزدیک  آینده  در  است،  تخصصی  بخش  و  اداری  بخش 
آزمایشگاهی، رادیولوژی و سونوگرافی برای این مرکز خریداری خواهد 
شد. مسموعی در پایان صحبت هایش با اشاره به اینکه درمانگاه بسیجیان 
طبق تعرفه دولتی به تمام مردم خدمات ارائه می دهد، گفت: ارائه خدمات 
رایگان به نیروهای مسلح و تخفیف پنجاه درصدی برای خانواده های آنان 
و همچنین تخفیف چهل درصدی خدمات برای بسیجیان از برنامه های مهم 

دارالشفای امام هادی )ع( خواهد بود. 

فراشبند
روابط عمومی شرکت آبفای روستایی فارس، خبر داد :

بررسي وضعیت آب شرب شهرستان 
توسط  فرماندار  فراشبند و نماینده 

مردم  شهرستان های فیروزآباد ، 
فراشبند و قیروکارزین 

شهرستانهاي  مردم  نماینده  پور  کرم  طلوع،  روزنامه  دریافتی  گزارش  به 
فیروزآباد ، فراشبند و قیروکارزین در مجلس شوراي اسلامي، پورزارعي 
فرماندار این شهرستان،  مهندس بوستاني مدیرعامل آبفای روستایي فارس، 
مهندس قلندري مدیرعامل آبفای فارس ، مهندس دهقاني مدیرعامل سازمان 
آب منطقه اي فارس ،علوي نژاد مدیرآبفای روستایي فراشبند و تنی چند از 
مسئولین محلی ، جهت بررسي مسائل و مشکلات آب شرب وکشاورزي 
شهرستان از چشمه آب شور وشیرین روستاي باچون که محل اصلي تامین 

آب روستاي باچون و شهر فراشبند می باشد، بازدید به عمل آوردند.
نیازمندیهاي شهرستان در بخش  بیان مشکلات و  به  ادامه، پورزارعي  در 

آب پرداخت وتوضیحاتي را در این خصوص ارائه نمود .
نیز عنوان نمود: هم اکنون بیش از 600 روستاي استان  مهندس بوستاني 
به وسیله تانکرسیار آبرساني مي شوند. وی همچنین از تجهیز و راه اندازي 
یک حلقه چاه در روستاي خانیک و کف شکني ۱۲حلقه چاه درشهرستان 

فراشبند طي سال جاري خبرداد.
وي افزود : عملیات بازسازي 7کیلومتر از خط انتقال مجموعه دژگاه ،حفر 
یک حلقه چاه آهکي واحداث ۱0کیلومتر خط انتقال مجموعه قنات باغ در 

آینده نزدیک آغاز مي گردد.

مرودشت
فرماندار مرودشت:

بانک ها با سختگیری های بیش از حد و 
فراقانونی، موجب نارضایتی 

مردم نشوند
نشست شورای هماهنگی بانک های عامل شهرستان مرودشت به ریاست 
ماشاالله حیدرزاده فرماندار این شهرستان  با محوریت مشارکت در اعطای 

تسهیلات روستایی برگزار شد.
به گزارش دریافتی روزنامه طلوع، حیدرزاده فرماندار مرودشت در سخنان 
اداری  کارکنان  همه  بانک،  در  کار  نوع  سختی  به  اشاره  ضمن  خود 

بخصوص کارکنان بانکها را به حسن برخورد با مردم سفارش کرد .
فرماندار مرودشت ، داشتن اخلاق حسنه را از ضروریات رفتاری کارکنان 
دانست  و از روسای بانکها خواست از قوانین و مقررات عدول نکنند تا 

زمینه ایجاد تخلفات فراهم نگردد.
حیدر زاده گفت :  در عین حال بانکها نباید از قوانین و مقررات جلوتر 
روند و با سختگیریهای بیش از حد و فراتر از قانون ، موجب نارضایتی 

ارباب رجوع نشوند.
در  نشست  این  در  هم  بنیاد مسکن  نماینده  پور  اسدآبادی  بهزاد  مهندس 
خصوص روند جذب اعتبارات با سختگیری اکثر بانکها جهت اخذ ضمانت 
و بی توجهی به دستورالعمل صادره از طرف بانک مرکزی که موجبات 

تنش و نارضایتی مردم را فراهم نموده  تذکراتی داد .
وی در ادامه قول همکاری در خصوص وصول مطالبات بانکها از طریق 
این بنیاد را داد و اعلام  کرد:  بنیاد مسکن با همه توان خود آماده هر 
گونه همکاری با بانکهای عامل در خصوص جذب معوقات بانکی می باشد.
امیری معاون برنامه ریزی و امور عمرانی فرمانداری مرودشت نیز در زمینه 
مشکلات اعطای تسهیلات به متقاضیان معرفی شده از طرف بنیاد مسکن 

مباحثی را مطرح نمود.

بهبهان
دمای هوای بهبهان، به 50 درجه بالای 

صفر رسید
سرویس شهرستان/ پرویز خلیجی: فضل الله دادار رئیس اداره هواشناسی 
بهبهان در گفت وگوی اختصاصی با طلوع گفت: هوای بهبهان تا مرز ۵0 

درجه بالای صفر رسید و این امر مسبوق به سابقه است.
تا روزهای آینده  استان  اداره کل هواشناسی  بینی  افزود: طبق پیش  وی 
احتمال  کاهش دما وجود دارد.نامبرده در ادامه متذکر شد: اداره هواشناسی 
در شهریور ماه 7۲ در بهبهان تأسیس شده است. شایان ذکر است مردم 

صبور و بردبار بهبهان علاوه بر تحمل دمای هوای ۵0 درجه با باد سوزنده 
که تا اعماق جان را می سوزاند،دست و پنجه نرم می کنند و مهم تر از آن 
ازدحام و ترافیک سرسام آور خیابان هاست که می طلبد مسئولین ذیربط 
کشوری و استانی و شهری در خصوص رفع معضل ترافیک خیابان های 
بهبهان چاره اساسی و تصمیمات مقتضی و قابل اجرا در کوتاه مدت را 
اتخاذ نمایند؛ همچنین خیرین بهبهان به نیازمندانی که فاقد وسایل خنک 

کننده هستند کماکان عنایت بیشتری داشته باشند.

دیلم
فرماندار دیلم:

هدف دولت تدبیر و امید، ایجاد 
منفعت اجتماعی در جامعه است 

نشست  در  اسماعیلی  حسن  دیلم،  از  طلوع  روزنامه  دریافتی  گزارش  به 
با  وآبخیزداری  طبیعی  منابع  داشت:  بیان  استان  طبیعی  منابع  مدیرکل  با 
جنگل ها،  از  اصولي  بهره برداري  و  توسعه  احیا،  حمایت،  و  حفظ  هدف 
مراتع، اراضي جنگلي، بیشه هاي طبیعي، اراضي مستحدثه ساحلي، حفاظت  
و حمایت از آب و خاک کشور از طریق مدیریت علمي بر حوزه هاي 

آبخیز و رعایت اصول توسعه پایدار فعالیت می کند .
حسن اسماعیلی بیان کرد: برای نگهداری و ایجاد فضای امن و بهداشتی 
تفریحی تخصیص  محل  این  برای  ویژه  اعتباری  وتفریحی درسال جاری 
ملی  اعتبارات  تزریق  بر  تاکید  با  شهرستان  فرماندار  شد.  خواهد  داده 
جاری  درسال  طبیعی  منابع  اداری  ساختمان  داشت:  اظهار  حوزه  این  به 

نیزکلنگ زنی خواهد شد .
نماینده عالی دولت در شهرستان افزود: در طول این سه سال بیش از7الی 
ایجاد بوستانها  ایجاد فضای سبز و  فعالیت درحوزه مبلمان شهری،  8سال 
صورت گرفته است.اسماعیلی گفت: با توجه ویژه و تخصیص اعتبارات 
مناسب ازسوی دولت تدبیر و امید به شهرداری، شهردار بندر دیلم گامهای 

اساسی و زیرساختی بی نظیری را انجام داده است . 

هرمزگان
صادرات 64 میلیون دلاری ماهیان 

یال اسبی، از هرمزگان
مدیرکل شیلات هرمزگان گفت : با صادرات دوهزار و 4۹0 تن ماهیان 
یال اسبی ظرف یکسال گذشته ، افزون بر 64 میلیون و ۵00 هزار دلار ارز 

وارد این استان شد.
در  را  اسبی  یال  ماهیان  تولید و صادرات  میزان  این  محبی،  پرویز  سید   
همسنجی با سال قبل 30 درصد بیشتر توسط کشتی های اختصاصی صید 

ماهیان دانست. 
وی با بیان اینکه ماهیان یال اسبی ارزش ویژه ای درصادرات و ارز آوری 
دارند، افزود: در حال حاضر تعداد ۱0 فروند کشتی کلاس کیش به مدت 
چهارماه و همچنین ۱۱ فروند کشتی کلاس طبس نیزبه مدت 4۵ روز در 

آبهای هرمزگان برای صید این آبزیان فعال است. 
ماهیان یال اسبی جزو ماهی های با ارزش اقتصادی در آبهای خلیج فارس 
و دریای عمان هستند و در استان هرمزگان صید این آبزیان ازآبان ماه 

هرسال شروع شده و اواخر اسفند ماه به پایان می رسد. 
 ذخایر ماهی یال اسبی یکی از مهمترین منابع پروتئین دریایی است که در 
تمام آب های گرمسیری و نیمه گرمسیری جهان پراکنش دارند و خلیج 
فارس و دریای عمان هم یکی از محل های بسیار مناسب صید این ماهی 

محسوب می شوند. 

کهگیلویه و بویر احمد 
50درصد خطوط شبکه آبرسانی 

روستایی کهگیلویه، نیاز به مهندسی 
مجدد دارد

رئیس آب و فاضلاب روستایی کهگیلویه گفت: ۵0 درصد خطوط شبکه 
به  نیاز  بالا  عمر  و  فرسودگی  دلیل  به  شهرستان  این  روستایی  آبرسانی 

مهندسی مجدد دارد.

 ولی جفتا یکی از مشکلات اساسی در شرکت آبفای روستایی را فرسودگی 
استاندارد شبکه  افزود: عمر  انتقال و شبکه های توزیع دانست و  خطوط 

توزیع و انتقال آب ۲0 ساله است. 
وی طول خطوط انتقال آب روستایی را بیش از یکصد کیلومتر ذکر کرد. 
جفتا تصریح کرد: اعتبار مورد نیاز مهندسی مجدد هر کیلومتر شبکه توزیع 
600 میلیون ریال و خطوط انتقال با توجه به سایز لوله بیش از یک میلیارد 

ریال است. 
وی بیان کرد: با توجه به فرسودگی لوله ها هر سال میزان هدر روی آب 

در سطح شهرستان روبه افزایش است. 
جفتا عنوان کرد: ۲۲ روستای شهرستان به دلیل نداشتن منبع تامین آب و 

سخت گذر بودن به وسیله تانکر سیار آبرسانی می شوند. 
پنج  وسیله  به  آشامیدنی  آب  مترمکعب   ۵0 روزانه  افزود:  وی 
آب  تامین  منابع  مسئول  این  شود.   می  توزیع  سیار   تانکر 
روستاهای شهرستان را شامل ۲۲ حلقه چاه، هشت چشمه، 43 ایستگاه پمپاژ 

آب، سد کوثر و آب و فاضلاب شهری اعلام کرد. 


